

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

L/3325
29 January 1970
Limited Distribution

PARTICIPATION OF TUNISIA IN THE WORK OF THE CONTRACTING PARTIES

Further Extension of the Decision of 12 November 1959

DECISION OF 26 JANUARY 1970¹

Considering that the parties to the Declaration of 12 November 1959 on the Provisional Accession of Tunisia to the General Agreement on Tariffs and Trade are taking steps, pursuant to paragraph 6 of that Declaration, to extend further the period of validity of the Declaration:

The CONTRACTING PARTIES

Decide to extend further the period of validity of the Decision of 12 November 1959, which provided for the participation of Tunisia in the work of the CONTRACTING PARTIES, until the Government of Tunisia accedes to the General Agreement under the provisions of Article XXXIII or until 31 December 1970, whichever date is earlier.

¹The Decision was adopted by 48 votes in favour and none against.

PARTICIPATION DE LA TUNISIE AUX TRAVAUX DES PARTIES CONTRACTANTES

Nouvelle prorogation de la Décision du 12 novembre 1959

DECISION DU 26 JANVIER 1970¹

Considérant que les parties à la Déclaration du 12 novembre 1959 concernant l'accession provisoire de la Tunisie à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce prennent, en conformité du paragraphe 6 de ladite Déclaration, des dispositions en vue d'en proroger de nouveau la validité:

Les PARTIES CONTRACTANTES

Décident de proroger de nouveau la validité de la Décision du 12 novembre 1959, qui prévoit la participation de la Tunisie aux travaux des PARTIES CONTRACTANTES, jusqu'à l'accession du Gouvernement de la Tunisie à l'Accord général conformément aux dispositions de l'article XXXIII dudit Accord ou jusqu'au 31 décembre 1970 si, à cette date, l'accès n'est pas intervenu.

¹La Décision a été adoptée par 48 voix pour et 0 voix contre.